
Taipei 101 New Year's fireworks to be longest in history

Taipei 101 New Year's Eve fireworks display to be extended to 6 minutes in 2018
台北101跨年煙火創紀錄 六分鐘煙火迎2018
TAIPEI (Taiwan News) -- As the clock ticks down to midnight to ring in 2018, Taipei 101 will present a six-minute fireworks display, the longest in the history of the annual event, which will be further enhanced by a massive light-emitting diode (LED) display. 
(台灣時報 台北報導)台北101將施放6分鐘煙火迎接2018年的到來，還會配合大型LED燈光效果，此年度盛事將創煙火施放最長紀錄。
Starting from one minute before midnight, fireworks will be launched from Taipei 101 for a full six minutes (360 seconds), more than two minutes longer than last year's pyrotechnic display. 
跨年倒數前一分鐘就會開始施放煙火，預計總長六分鐘整(360秒)，相較去年增加了兩分多鐘。
This year's light display will be much larger than last year's as well, with 140,000 LED lights covering the tower's exterior from the 35th floor and going all the way up to the 90th.
今年的燈光效果也會比去年的更加盛大，沿著台北101外牆，從35樓至90樓將裝上14萬座LED燈。
The theme for this year’s light and fireworks show is "Happy Together" (幸福共好), and Taipei 101 released a 30 second video simulation of the planned show on Wednesday (Dec. 13), which can be seen below.
今年燈光煙火秀的主題是「幸福共好」。在下面可以看到台北101在周三(12月3日)釋出的30秒主題短片。
The annual pyrotechnic extravaganza is watched by millions, including overseas visitors who flock from around the world to join in the countdown. Last year's Taipei 101 fireworks frenzy lasted lasted nearly four minutes and involved the launching of 20,000 fireworks at the stroke of midnight, along with a first-time light show orchestrated by 800 lights and special effects around the building.
此年度煙火盛會吸引了數百萬人觀賞，其中包含了從世界各地來倒數的遊客。台北101去年施放了將近4分鐘的煙火，在12點整時發射了2萬發煙火，也是第一次搭配800座燈飾，在台北101周遭製造了特殊效果。
The size and length of the fireworks show has varied from year to year, with a 35 second display in 2005 to mark the grand opening of Taipei 101 and 288 second show in 2010-2011 to mark the 100th anniversary of the Republic of China.
煙火秀的規模和長度每年都不一樣，2005年以35秒的煙火作為台北101的開幕式，2010至2011年則是以288秒的煙火秀，慶祝中華民國100周年。
Taipei 101 is run by the Taipei Financial Center Corp. (TFCC), of which the government holds a 44.35 percent stake.
台北101現在由台北金融大樓公司經營，其股份由政府掌握44.35%。
The Taipei 101 New Year fireworks display is a major tourist attraction with Taipei's MRT transporting 3 million revelers to events around the tower last year to ring in 2017. 
台北101的跨年煙火秀是一個主要觀光景點，去年吸引了3百萬名遊客搭乘台北捷運前往跨年。
